
 
 
Fauske Slektshistorielag har fått overta lokalet på Teletunet etter Fauske Orkesterforening.  
 
Historielaget var på jakt etter et lite lager, slik at vi blant annet kan få tatt vare på det materialet som vi samler 
inn i forbindelse med Fauskeboka og andre aktiviteter. Det har også noen usolgte Fauskebøker. Vi slo derfor til 
da kultursjef Stig Løvseth tilbød oss lokalet på teletunet.  
 
Aktiviteten i Orkesterforeningen er opphørt, og pengene er brukt opp så vidt vi erfarer. Vi vil ta vare på arkivet 
som er i lokalet, og sørge for at det vil være tilgjengelig for ettertiden. Vi har avtalt med Arkiv i Nordland at de 
vil overta og katalogisere arkivet. Men deler av det eldste arkivet skal være lagret i Finneidarkivet, og disse burde 
vært behandlet samtidig. Vi får se hva vi får til.  
 
Ellers har det jo vært flott dersom noen av de som var med i dette laget skrev ned litt om historien. Hvordan 
oppsto denne foreningen? Det ville blitt en fin artikkel i Fauskeboka. Den første protokollen fra 
Orkesterforeningen er kommet bort. Det er noen som har tatt vare på den – sikkert i den hensikt å bevare den 
for ettertiden. Men nå hadde det vært gull verdt å ha den for å kunne skrive historien til foreningen. 
 
Fanen som Bodil Bakken holder fram vil bli tatt vare på, så dersom noen vil starte opp på nytt er den 
tilgjengelig. 
 
Og for øvrig: Noen sa at vi burde ikke overtatt lokalet før de foregående hadde ryddet etter seg. Men det er 
hovedhensikten med Fauske Slektshistorielag – å ta vare på historien vår.  
 
 



 
 

 


